
Protokół posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 
     Nr 17/2008 w dniu 24 listopada 2008 roku.  
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.35 zakończono o godz. 16.00.  
 
  

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    

Przewodniczący Komisji 
obecny 

2. Leszek Bodus    
Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny 

3. Robert Woźniak  
 Sekretarz Komisji 

obecny 

4. Andrzej Zając obecny 
 

5. Marceli Marzyński nieobecny 
 

 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 
 
1. Marceli Marzyński. 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Irmina Królczyk, 
 

2. Jan Fajkiel. 

 
 

 
 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Kontrola funkcjonowania Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

w Wągrowcu. 
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2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ  
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 

 
Przewodniczący Komisji - Pan Jacek Brzostowski przedstawił odpowiedź radcy prawnego 

ws. kontroli działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Wągrowcu 

(zał. nr 1 do protokołu) oraz odpowiedź Starosty Wągrowieckiego ws. ZSP nr2 w Wągrowcu 

(zał. nr2 do protokołu). 

 
 
 
 
3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczął Przewodniczący, który powitał przybyłych                              

i przedstawił porządek obrad. 

Następnie dyrektor Jan Fajkiel przedstawił w zarysie charakterystykę placówki. 

Radnych interesowało m.in. czy spełnia ona wymogi standaryzacji? 

Dyrektor Fajkiel mówił także o problemie, jakim jest łączenie na jednym piętrze części 

interwencyjnej z częścią socjalizacyjną placówki, itd. 

Po omówieniu problematyki natury społecznej, wychowawczej, dalsza część 

posiedzenia komisji dotyczyła kontroli budżetu placówki. 

Pani Irmina Królczyk – Główna Księgowa poinformowała, iż posiadane środki 

finansowe, ujęte w tegorocznym budżecie w pełni zabezpieczają potrzeby placówki. 

Członkowie komisji pytali m.in. o wysokość opłat wnoszonych na rzecz Bursy Szkolnej nr1           

z tytułu wynajmu pomieszczeń oraz opłat związanych z wyżywieniem, czy dyrektor 

wnioskował już o przejecie pomieszczeń na parterze budynku, na potrzeby WPOW? Itd. 

Następnie dokonano kontroli faktur VAT za miesiąc październik 2008 roku. 

Na tym protokół zakończono. 
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4.  ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

 
4.1. Zapytania -------------------------  
 

 
4.2. Opinie  -----------------------------  

 
 

      4.3. Stanowiska  -----------------------  
 
 
4.4.  Wnioski   --------------------------  

 
 

                                                                                        
 

Protokołował:                                                          Przewodnicz ący Komisji:                 
    

    Robert Woźniak                                                             Jacek Brzostowski  

                                                                                     

 


